



# 精明選擇Wi-Fi器件

## Smart Choices of Wi-Fi Devices



### 選擇可在香港合法使用的Wi-Fi 器件

#### Choose Legitimate Wi-Fi Devices for Use in Hong Kong

- 消費者可以在香港管有及使用在2.4吉赫及／或5吉赫頻帶操作的傳統Wi-Fi器件(例如Wi-Fi 4、5和6)，以及在5.925 - 6.425吉赫頻帶操作的Wi-Fi 6E和Wi-Fi 7器件。  
In Hong Kong, consumers can possess and use conventional Wi-Fi devices (such as Wi-Fi 4, 5 and 6) which operate in the 2.4 GHz and/or 5 GHz bands, and Wi-Fi 6E and Wi-Fi 7 devices which operate in the 5.925 - 6.425 GHz band.

- 並非所有Wi-Fi 6E和Wi-Fi 7接入點都獲准在香港使用，在6.425-7.125吉赫頻帶操作，供加拿大、美國及一些其他經濟體系使用的Wi-Fi 6E和Wi-Fi 7器件，在香港並不獲批准使用。

Not all Wi-Fi 6E and Wi-Fi 7 access points are permitted for use in Hong Kong. Those Wi-Fi 6E and Wi-Fi 7 devices operating in the 6.425-7.125 GHz band for use in Canada, the United States and some other economies are not permitted in Hong Kong.

**切勿從海外購買**  
**Wi-Fi 6E/7接入點**  
**在香港使用**



《精明選擇Wi-Fi 器件》  
“Smart Choice of Wi-Fi Devices”



### Wi-Fi器件的驗證和標籤

#### Certification and Labelling of Wi-Fi Devices

- 獲批准使用並於香港出售的Wi-Fi 6E和Wi-Fi 7接入點必須貼上通訊局標籤。消費者在選購Wi-Fi 6E或Wi-Fi 7接入點時，應查看是否貼有通訊局標籤。

Wi-Fi 6E and Wi-Fi 7 access points permitted and offered for sale in Hong Kong must be affixed with the CA label. Consumers should look for the CA label when buying Wi-Fi 6E or Wi-Fi 7 access points.

- Wi-Fi 4/5/6器件及Wi-Fi 6E/7客戶端器件(例如USB Wi-Fi適配器、智能電話和手提電腦)的驗證和標籤均屬自願性質。無論如何，我們鼓勵消費者購買經驗證的Wi-Fi器件。

Certification and labelling of Wi-Fi 4 / 5 / 6 devices and Wi-Fi 6E / 7 client devices (such as USB Wi-Fi adapters, smartphones and laptop computers) are voluntary. Nevertheless, consumers are encouraged to purchase certified Wi-Fi devices.

**C**ertified for use in Hong Kong  
經驗證可在香港使用  
Certificate No. 證書號碼  
ZZZZYYXXXX



經驗證的器材清單  
List of certified equipment models



Wi-Fi

